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Protokół Nr ORN.0012.2.9.2016 

posiedzenia Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki  

Rady Miejskiej w Olecku  

odbytego w dniu 28 września 2016 r. 
 

Na stan 7 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 7 – lista obecności  

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczyła Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz. 

 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku 

– Karolina Kuskowska. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

 Z-ca Burmistrza – Henryk Trznadel, 

 Sekretarz Gminy – Bożenna Wrzyszcz, 

 Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska, 

 Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami – Barbara 

Jankowska, 

 Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska, 

 Inspektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Anna Mitin, 

 Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Olecku – Andrzej Kamiński. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

otworzyła posiedzenie komisji i przedstawiła porządek posiedzenia: 

 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

2. Analiza z działalności finansowo-rzeczowej za I półrocze 2016 r. MOSiR z halą Lega 

oraz planowane niezbędne koszty konserwacji, remontów, napraw, doposażenie itp. 

3. Sprawy wniesione. 

4. Wolne wnioski. 

 

Uwag do porządku obrad komisji nie zgłaszano.  

 

Komisja (obecnych 6 członków) jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 

 

Do punktu 1 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 
 

a) projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy Regionalnego Ośrodka Kultury  

w Olecku – „Mazury Garbate” i zatwierdzenia jego statutu; 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że zmiana polega na usunięciu znaku myślnik w nazwie jednostki. 

 

Członek komisji – Zbigniew Jan Aksienionek 

zapytał, z jakiego powodu zmiana jest dokonywana. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

odpowiedziała, że chodzi o wprowadzenie zgodności z nazwą, która występuje  

w dokumentach. 
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Innych pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy 

Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku – „Mazury Garbate” i zatwierdzenia jego statutu.  

 

b) projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy Przedszkola z Oddziałami 

Integracyjnymi w Olecku;  

 

Inspektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Anna Mitin 

oznajmiła, że Pani Dyrektor Przedszkola z Oddziałami Integracyjnymi w Olecku wystąpiła  

z wnioskiem o zmianę nazwy Przedszkola z Oddziałami Integracyjnymi w Olecku na 

„Przedszkole z Oddziałami Integracyjnymi Krasnal w Olecku”. W Gminie Olecko 

funkcjonują niepubliczne przedszkola posiadające swoją nazwę. Zmiana nazwy przedszkola 

jest pomysłem na zwrócenie uwagi na placówkę. Nowa nazwa została wyłoniona w ramach 

konkursu. Okazją do zmiany nazwy będzie uroczystość 30-lecia placówki, która zaplanowana 

jest na 6 października 2016 r. 

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy 

Przedszkola z Oddziałami Integracyjnymi w Olecku.  

 

c) projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Olecko;  
 

Sekretarz Gminy – Bożenna Wrzyszcz 

poinformowała, że Komisja Statutowa pracowała kilka miesięcy nad stworzeniem nowej 

wersji statutu. W treści niewiele się zmieniło, natomiast w formie dosyć dużo. Z załączników 

utworzono rozdziały, które uporządkowano tematycznie. Załącznikami pozostały tylko: mapa 

ilustrująca granice gminy, wzory herbu i flagi, wykaz jednostek organizacyjnych i jednostek 

pomocniczych gminy. Istotną zmianą jest to, że Burmistrz nie będzie odpowiadać pisemnie  

na wnioski załatwione pozytywnie. Dotyczyć to będzie wniosków t.j. naprawa ławki lub 

lampy, gdzie Burmistrz reaguje od razu i tylko w Biuletynie Informacji Publicznej zamieszcza 

wniosek radnego w wykazie tabelarycznym wraz z adnotacją, że wniosek załatwiono 

pozytywnie. Na wnioski, na które Burmistrz nie zareagował pozytywnie, radni będą 

otrzymywali odpowiedź wraz z uzasadnieniem. Nowa wersja statutu obejmuje również 

zmiany nazw dwóch jednostek, o których była mowa w poprzednich punktach. 

 

Członek komisji – Wiesław Zalewski 

stwierdził, że w sytuacji, gdy radny otrzymywał w wersji papierowej odpowiedź pozytywną 

na wniosek mógł pochwalić się przed wyborcami, że załatwił jakąś sprawę na rzecz 

mieszkańców.  

 

Wiceprzewodniczący komisji – Krzysztof Kempisty 

uważa, że nowy system przyczyni się do zmniejszenia biurokracji, co jest zjawiskiem 

pozytywnym. 

 

Sekretarz Gminy – Bożenna Wrzyszcz 

powiedziała, że komisja może poddać wniosek pod głosowanie. 
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Członek komisji – Wiesław Zalewski 

oznajmił, że jest to tylko jego uwaga. 

 

Sekretarz Gminy – Bożenna Wrzyszcz 

omówiła poszczególne rozdziały projektu statutu. Dodała, że wpłynął wniosek radnego 

Wojciecha Leonarczyka do budżetu gminy na rok 2017 r. w sprawie hejnału miasta. Jeżeli 

wniosek znajdzie się w budżecie i zostanie zrealizowany, hejnał będzie kolejnym 

załącznikiem do statutu. 

 

Innych uwag ani pytań nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Statutu Gminy Olecko.  

 

d) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Sołtysa Sołectwa 

Łęgowo;  

 

Sekretarz Gminy – Bożenna Wrzyszcz 

poinformowała, że sprawą zajmowała się Komisja Rewizyjna. Skarżący zarzucał Sołtysowi, 

że nie wywiązuje się on ze swoich obowiązków, m.in. nie informuje o ważnych sprawach  

i nie uczestniczy w pracach na rzecz wsi. Sołtys odpierał zarzuty mówiąc, że informowanie  

o kolędzie nie jest jego obowiązkiem, ponieważ tego typu informacje ksiądz ogłasza  

w kościele, a w pracach na rzecz wsi uczestniczył załatwiając transport i żwir. Wynikiem 

końcowym posiedzenia było wyrażenie woli porozumienia przez obie strony poprzez 

wzajemne podanie rąk. Komisja Rewizyjna postanowiła nie zajmować stanowiska  

w przedmiotowej sprawie, przedstawiając stosowny projekt uchwały.  

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Sołtysa Sołectwa Łęgowo. 

 

e) projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr III/14/74 Miejskiej Rady Narodowej 

w Olecku z dnia 25 kwietnia 1974 r. w sprawie nadania nazw ulic; 

 

Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami – Barbara Jankowska 

oznajmiła, że ustawa z dnia 1 kwietnia 2016 r. o zakazie propagowania komunizmu lub 

innego ustroju totalitarnego przez nazwy budowli, obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej nakłada na jednostki samorządu terytorialnego obowiązek zmiany nazw budowli, 

obiektów i urządzeń użyteczności publicznej, w tym dróg, ulic, mostów i placów, 

upamiętniających osoby, organizacje, wydarzenia lub daty symbolizujące komunizm lub inny 

ustrój totalitarny lub propagujące taki ustrój w inny sposób, w terminie 12 miesięcy od dnia 

jej wejścia w życie, tj. 1 września 2016 r. Nazwa „Osiedle XXX-lecia PRL" może 

propagować ustrój komunistyczny. Podjęcie uchwały nie wywołuje żadnych skutków 

finansowych i nie wymaga żadnych zmian administracyjnych. Na terenie Osiedla XXX-lecia 

PRL ulicom zostały nadane nazwy, umożliwiające określenie adresu poszczególnych 

nieruchomości. W związku z powyższym nie zachodzi również potrzeba nadania nowej 

nazwy osiedla. Dodała, że wątpliwości może budzić jeszcze nazwa ulicy Ludowej, ale 

najpierw w tej sprawie należy zwrócić się do Instytutu Pamięci Narodowej i zapoznać się  

ze stanowiskami innych samorządów.  
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Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę  

nr III/14/74 Miejskiej Rady Narodowej w Olecku z dnia 25 kwietnia 1974 r. w sprawie 

nadania nazw ulic; 

 

Projekt rezolucji w sprawie przywrócenia przez Rząd RP małego ruchu granicznego  

z Obwodem Kaliningradzkim Federacji Rosyjskiej. 

 

Sekretarz Gminy – Bożenna Wrzyszcz 

poinformowała, że jest to inicjatywa radnego Macieja Juchniewicza. Projekt został 

zaopiniowany pozytywnie przez Burmistrza pod względem formalnoprawnym. W § 1 ust. 3 

autor zostawił miejsce na uwagi pozostałych komisji. Inne komisje nie zaproponowały 

dodatkowych zapisów. 

 

Komisja uznała, że zapisy projektu rezolucji są wystarczające i postanowiła nie rozszerzać 

jej treści. 

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt rezolucji w sprawie przywrócenia 

przez Rząd RP małego ruchu granicznego z Obwodem Kaliningradzkim Federacji 

Rosyjskiej. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

oznajmiła, że osobiście otrzymywała sygnały zdziwienia, że w Olecku jeszcze nie podjęto 

żadnych kroków w tej sprawie. 

 

Zastępca Burmistrza – Henryk Trznadel 

powiedział, że głosy samorządowców w tej sprawie są podzielone, jednak zdecydowana 

większość jest za przywróceniem małego ruchu granicznego. 

 

f) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w Olecku w obrębie ewidencyjnym Olecko 1;  
 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

poinformowała, że jest to teren położony pomiędzy terenem PKP, obwodnicą Olecka i ulicą 

11 Listopada o powierzchni około 140 ha. Jest to obszar niezainwestowany i nieposiadający 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Zgodnie ze Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko, określającym kierunki 

zagospodarowania, wyznaczone są tu następujące strefy funkcjonalne: tereny usług, tereny 

zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej, tereny sportu i rekreacji. Ponadto na danym terenie 

planuje się rozwój ścieżek pieszo-rowerowych. Zgodnie ze studium jest to obszar, dla którego 

gmina zamierza sporządzić miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego. Projekt został 

opracowany, ponieważ gmina zakwalifikowała się do projektu „Partycypacja w Planowaniu 

Przestrzennym” i otrzyma grant w celu przekonsultowania planu z mieszkańcami. Gmina 

otrzyma wsparcie ekspertów zewnętrznych i będzie możliwość sporządzenia wizualizacji. 

Natomiast koszt sporządzenia planu, czyli koszty urbanisty poniesie gmina. Konsultacje nad 

planem będą trwały prawdopodobnie do końca grudnia przyszłego roku. Gmina Olecko jest 

jedną z 25 gmin w Polsce, które zakwalifikowały się do projektu. Jest to projekt Fundacji 
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Inicjatyw Menedżerskich z Lublina. Biorąc pod uwagę, że jest to trudny teren, a także 

narastające zainteresowanie inwestorów uzyskaniem decyzji o warunkach zabudowy, 

słusznym jest ustalenie przeznaczenia terenu oraz zasad zabudowy i zagospodarowania  

w formie aktu prawa miejscowego i zapewnienie zachowania ładu przestrzennego. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

stwierdziła, że jest to bardzo interesujący temat zważywszy na późniejszą sprzedaż i dochody. 

 

Pani Alicja Szałkowska 

powiedziała, że jeśli chodzi o tereny gminne objęte projektem, to wśród nich jest tylko droga 

gminna, a głównie są to grunty prywatne. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

rozumie, że w przyszłości uwzględni się bezpieczeństwo przejścia w obrębie obwodnicy  

i Jasiek. 

 

Pani Alicja Szałkowska 

wyjaśniła, że ten plan nie dotyczy tego terenu. W chwili obecnej jest opracowywany projekt 

ścieżki pieszo-rowerowej Jaśki – Duły – Doliwy i istniejące przejście będzie uwzględnione  

w tym projekcie. 

 

Innych uwag ani pytań nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia  

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w Olecku w obrębie 

ewidencyjnym Olecko 1.  

 

g) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego pn. „Jaśki II”; 

 

Pani Alicja Szałkowska 

poinformowała, że przedmiotowy obszar obejmuje grupę działek ewidencyjnych, które objęte 

są obowiązującym miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego gminy Olecko  

w obrębie jeziora Dobskiego. W skład obszaru objętego uchwałą wchodzą tereny 

przeznaczone pod zabudowę rekreacyjno - sportową, teren łąk i pastwisk z zakazem 

zabudowy oraz teren usług turystycznych wraz z istniejącą zabudową zagrodową 

(gospodarstwo agroturystyczne). Wnioskodawca od kilku lat składa wnioski o zmianę tego 

planu. Zmiana planu miejscowego ma na celu umożliwienie rozbudowy i rozwoju 

istniejącego gospodarstwa agroturystycznego. 

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia  

do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pn. „Jaśki 

II”.  

 

h) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Olecko na lata 2016-2024;  
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Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

poinformowała, że w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej  

na lata 2016 – 2024 dokonuje się następujących zmian: 

 W załączniku Nr 1 „Wieloletnia Prognoza Finansowa” w 2016 roku zwiększa się 

dochody i wydatki ogółem o 177.214,50 zł. 

 W załączniku Nr 2 „Wykaz przedsięwzięć realizowanych w latach 2016 – 2020”  

przedsięwzięcie pn. „Budowa budynku socjalnego Imionki”, które uchwałą  

Nr ORN.0007.59.2016 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 26 sierpnia 2016 r. zostało 

zmienione na przedsięwzięcie jednoroczne do realizacji w 2016 roku, ponownie 

wprowadza się jako wieloletnie do realizacji w latach 2016 – 2017 z planem 785.460 

zł, w tym w 2016 roku – 205.925 zł i w 2017 roku – 579.535 zł (z tego z dotacji  

z Funduszu Dopłat z BGK na tworzenie lokali socjalnych 239.460 zł). Jest to 

związane z tym, że przetarg ogłoszony na budowę budynku socjalnego z terminem 

wykonania w 2016 roku nie doszedł do skutku, gdyż oferty przewyższały kwotę jaką 

gmina przeznaczyła na sfinansowanie tego przedsięwzięcia.  

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

i) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2016 rok;  
 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

poinformowała, że plan dochodów i wydatków ogółem zmniejsza się o 109.634,50 zł.  

Omówiła zmiany w planie dochodów: 

 W dz. Gospodarka mieszkaniowa, zmniejsza się plan dotacji o 239.460 zł, planowanej  

z państwowych funduszy celowych na dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji  

pn. „Budowa budynku socjalnego w Imionkach” z BGK jako finansowe wsparcie  

ze środków Funduszu Dopłat na tworzenie lokali socjalnych. 

 W dz. Różne rozliczenia, zwiększa się plan o 37.924 zł z tytułu części oświatowej 

subwencji ogólnej na dofinansowanie wyposażenia gabinetów profilaktyki zdrowotnej  

i pomocy przedlekarskiej oraz gabinetów stomatologicznych w szkołach oraz wprowadza 

się plan dotacji celowych otrzymanych z budżetu państwa na realizację zadań własnych, 

stanowiących zwrot części wydatków wykonanych w ramach funduszu sołeckiego  

w 2015 roku w kwocie 102.504,50 zł (30% wydatków), w tym na zadania bieżące  

– 47.756,56 zł, na inwestycyjne – 54.747,94 zł. 

 W dz. Oświata i wychowanie, zwiększa się plan dochodów Szkoły Podstawowej Nr 3  

w Olecku o kwotę 2.759 zł z tytułu przyznanego odszkodowania za uszkodzony sprzęt 

komputerowy w wyniku przepięcia w instalacji elektrycznej oraz zmniejsza się o 13.362 zł 

zaplanowaną dotację celową z budżetu środków europejskich (PROW) na wykonanie 

wiaty i oświetlenia przy budynku Zespołu Szkół w Judzikach. 

 

Omówiła zmiany w planie wydatków: 

 W dz. Transport i łączność, dokonuje się zmian: 

 w rozdz. drogi publiczne powiatowe, zmniejsza się plan dotacji celowej na pomoc 

finansową dla Powiatu Oleckiego o 16.705 zł, w tym: 

- zaplanowaną dotację w kwocie 10.000 zł na zadanie „modernizacja nawierzchni  

ul. Kolejowej w Olecku” przenosi się z inwestycyjnej do bieżącej na wykonanie 

odnowy nawierzchni na ul. Kolejowej, 

- zmniejsza się plan dotacji o 309.430 zł na „przebudowę drogi Nr 1808N Sedranki  

– Łęgowo”, 

- zmniejsza się plan dotacji o 21.000 zł na „budowę chodnika w Sedrankach – I etap”, 

- wprowadza się plan dotacji w wysokości 222.725 zł na „przebudowę ulicy 

Słowackiego w Olecku na odcinku od ul. Kościuszki do ul. Orzeszkowej”, 
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- wprowadza się plan dotacji w wysokości 91.000 zł na „przebudowę ulicy Asnyka  

w Olecku”, 

 w rozdz. drogi publiczne gminne, wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne  

pn. „przebudowa drogi gminnej w Łęgowie” z planem w wysokości 316.000 zł. 

 W dz. Gospodarka mieszkaniowa, dokonuje się zmian: 

 zmniejsza się plan wydatków o 579.535 zł na zadaniu inwestycyjnym pn. „Budowa 

budynku socjalnego w Imionkach”, które obecnie planuje się zrealizować w latach 

2016-2017, 

 zwiększa się o 7.000 zł na modernizację lokali i budynków komunalnych, 

 zwiększa się o 103.922,50 zł na wydatki bieżące – udziały w remontach budynków 

wspólnot mieszkaniowych. 

 W dz. Oświata i wychowanie wprowadza się zmiany: 

 dokonuje się zwiększenia planu wydatków jednostek oświatowych o 37.924 zł 

otrzymanych z rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej z przeznaczeniem na 

wyposażenie gabinetów profilaktyki zdrowotnej i pomocy przedlekarskiej w szkołach,  

 w rozdz. 80101 zmniejszono plan na zadaniu inwestycyjnym pn. „wykonanie wiaty  

i oświetlenia przy budynku Zespołu Szkół w Judzikach” o 21.000 zł  

z dofinansowaniem z PROW oraz wprowadzono plan środków własnych 32.000 zł  

na wykonanie tego zadania, 

 zwiększa się plan wydatków Szkoły Podstawowej Nr 3 w Olecku o kwotę 2.759 zł na 

zakup sprzętu komputerowego, 

 zwiększa się plan o 6.000 zł na zadaniu pn. „modernizacja budynku Przedszkola  

w Olecku” na rozszerzenie zakresu prac projektowych o projekt budowlany platformy 

osobom niepełnosprawnym. 

 W dz. Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, zwiększa się plan o 2.000 zł  

w rozdz. świetlice, z przeznaczeniem na wykonanie drabinek na dachu  

i zabezpieczenie przewodów kominowych w świetlicy Kukowo. 

Dodała, że do projektu uchwały wprowadza się autopoprawkę w związku z tym, że Sołectwo 

Dąbrowskie II złożyło wniosek o zmianę przedsięwzięcia wykonywanego w ramach funduszu 

sołeckiego i rezygnuje z realizacji zadania „Wykonanie projektu budowy świetlicy wiejskiej 

Dąbrowskie II” i te środki przeznacza na „Doposażenie placu zabaw Dąbrowskie II”. Kwota 

zadania inwestycyjnego pozostaje bez zmian – 10.403 zł. Zadanie przenosi się z dz. 

Gospodarka komunalna do dz. Kultura. 

 

Wiceprzewodniczący komisji – Krzysztof Kempisty 

zapytał, jaka część ulicy Kolejowej będzie remontowana, ponieważ na to zadanie 

zaplanowana została niewysoka kwota. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

wyjaśniła, że gmina i powiat przeznaczają na to zadanie po 10.000 zł. Modernizowana będzie 

dolna część ulicy, gdzie zbiera się woda. 

 

Innych pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2016-2024. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały z autopoprawką Burmistrza 

w sprawie zmiany budżetu gminy na 2016 rok.  
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j) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Oleckiemu na zadanie pn. „Przebudowa ulicy Słowackiego w Olecku na odcinku  

od ul. Kościuszki do ul. Orzeszkowej”; 

 

k) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Oleckiemu na zadanie pn. „Przebudowa ulicy Asnyka w Olecku”;  

 

l) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Oleckiemu na zadanie pn. „Odnowa nawierzchni na ul. Kolejowej w Olecku”;  
 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

wyjaśniła, że wszystkie zadania gmina współfinansuje w 50% wartości kosztorysowej. 

 

Członek komisji – Henryk Markowski 

poinformował, że w Starostwie Powiatowym w Olecku zgłosił wniosek, aby w budżecie 

powiatu i gminy ująć zadanie dotyczące przebudowy ul. Batorego wraz z chodnikami. 

Przedłożył Panu Staroście petycję w tej sprawie zawierającą 80 podpisów mieszkańców.  

Pan Starosta powiedział, że ewentualna wspólna realizacja zadania będzie możliwa, jeżeli 

gmina udzieli pomocy finansowej na zadanie dotyczące przebudowy ul. Słowackiego.  

W związku z tym, że wsparcie finansowe zostanie udzielone, prosi o podjęcie działań  

w kierunku przebudowy ul. Batorego. 

 

Innych uwag ani pytań nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie pn. „Przebudowa ulicy Słowackiego  

w Olecku na odcinku od ul. Kościuszki do ul. Orzeszkowej”.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie pn. „Przebudowa ulicy Asnyka  

w Olecku”.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie pn. „Odnowa nawierzchni  

na ul. Kolejowej w Olecku”.  
 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 2 – Analiza z działalności finansowo-rzeczowej za I półrocze 2016 r. MOSiR  

z halą Lega oraz planowane niezbędne koszty konserwacji, remontów, napraw, 

doposażenie itp. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

podziękowała dyrektorowi ośrodka za przybycie i za przygotowanie materiału, z którym 

członkowie komisji mogli się wcześniej zapoznać. Stwierdziła, że w hali „Lega” odbywa się 

dużo wydarzeń i korzysta z niej coraz więcej szkół. Obiekt zdobywa odznaczenia.  
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Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Olecku – Andrzej Kamiński 

poinformował, że prawdopodobnie w październiku z obiektu skorzysta milionowy 

użytkownik. Od początku funkcjonowania do końca sierpnia z obiektu skorzystało 958.209 

osób. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

powiedziała, że jest to nowy obiekt, jednak niedługo potrzebne będą poważne remonty. 

Komisja chciałaby wiedzieć, jakie są potrzeby w tym zakresie. 

 

Członek komisji – Henryk Markowski 

wtrącił, że w trakcie prac nad budżetem obywatelskim był poruszany temat siłowni, która nie 

jest klimatyzowana. Niestety to zadanie nie zakwalifikowało się.  

 

Pan Andrzej Kamiński 

odpowiedział, że klimatyzacja jest wpisywana do budżetu od dwóch lat i jest ona potrzebna 

również w sali fitness. Orientacyjny koszt to 80.000 zł. Remonty są ujmowane w budżecie  

i wykonywane na bieżąco. Niektóre urządzenia np. lampy mają swoją żywotność  

i po pewnym czasie trzeba je wymieniać. Obowiązują restrykcyjne terminy, których należy 

przestrzegać przede wszystkim ze względu na bezpieczeństwo użytkowników obiektu. 

Występują jednak sytuacje, których nie można przewidzieć. Od marca obowiązują nowe 

przepisy w sprawie wymagań, jakim powinna odpowiadać woda na pływalniach. Do tej pory 

badania wody kosztowały 1.600 zł, a obecnie jest to kwota 26.000 zł rocznie. Dlatego  

w trakcie roku był składany wniosek o zwiększenie środków w budżecie. Dodał, że  

w pierwszej połowie czerwca po raz pierwszy od czterech lat basen będzie nieczynny,  

w związku z koniecznością uzupełnienia fug. Basen musi normalnie funkcjonować w okresie 

letnim, ponieważ grupy sportowe już dokonują rezerwacji.  

 

Członek komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała o nowość w ofercie dotyczącą rehabilitacji, czy z tej usługi można skorzystać  

na skierowanie.  

 

Pan Andrzej Kamiński 

odpowiedział, że są to usługi prywatne dostępne od początku funkcjonowania obiektu. 

Funkcjonuje cennik i ceny są konkurencyjne. Jest zatrudniony masażysta na ½ etatu. 

Zainteresowana osoba może umówić się na masaż lub na plastry, które są nowością w ofercie. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, czy zespół pracowników jest wystarczający. 

 

Pan Andrzej Kamiński 

odpowiedział, że nie. Brakuje przede wszystkim osób do sprzątania. W tej chwili jest  

6 etatów. System pracy jest taki, że od godziny 6.00 do 14.00 sprząta jedna osoba,  

w godzinach 14.00 - 22.00 pracują 2 osoby, a od godziny 22.00 generalne sprzątanie 

wykonują 2 lub 3 osoby. Jest duża fluktuacja pracowników, głównie ze względów 

zdrowotnych. 

 

Komisja 

zgłosiła wniosek, aby zwiększyć o 2 liczbę etatów osób sprzątających w hali „Lega”  

w Olecku, wymaga tego należyte zapewnienie czystości i higieny w miejscach o nasilonej 

liczbie użytkowników. 
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Członek komisji – Henryk Markowski 

zapytał, ile osób jest zatrudnionych w obiekcie. 

 

Pan Andrzej Kamiński 

odpowiedział, że 29 osób. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zgłosiła wniosek, aby bardziej zadbać o roślinność wokół hali „Lega”, na skarpach jałowce 

płożące wyschły, jarzębiny także nie stanowią ozdoby. Należy zasadzić rośliny, które są 

odporne na susze i dostosowane do słabej gleby. 

Zapytała o ofertę dla seniorów. Chodzi o profilaktykę zdrowotną. Do radnej zwracali się 

lekarze POZ w Olecku z zapytaniem o możliwości zatrudnienia np. dietetyka lub innych osób 

o specjalnościach związanych ze zdrowym stylem życia.  

 

Pan Andrzej Kamiński 

odpowiedział, że obiekt nie jest specjalistyczną jednostką służby zdrowia. 

 

Z-ca Burmistrza – Henryk Trznadel 

powiedział, że osoba zainteresowana świadczeniem tego typu usług może zwrócić się  

o wynajęcie pomieszczenia, podobnie jak to funkcjonuje w przypadku bufetu i sali fitness.  

Z chwilą wygrania przetargu będzie mogła świadczyć usługi.  

 

Pan Andrzej Kamiński 

oznajmił, że w tej chwili jest problem z bufetem, ponieważ już trzeci dzierżawca zrezygnował  

z prowadzenia działalności. Będzie ogłoszony kolejny przetarg na początku października. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poruszyła temat sanatorium, które ma powstać w hotelu Olecko. 

 

Z-ca Burmistrza – Henryk Trznadel 

wyjaśnił, że jeżeli hotel sfinalizuje inwestycję, to będzie korzystać z obiektów Miejskiego 

Ośrodka Sportu i Rekreacji. 

 

Pan Andrzej Kamiński 

dodał, że w tej sprawie już zostało zawarte porozumienie.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zgłosiła wniosek, aby od strony Giżycka ustawić nowy witacz „Olecko-miasto sportu”, który 

został zniszczony. Prosiła, by w przyszłości tworząc tego typu materiały promocyjne zwrócić 

uwagę, aby miały one charakter bardziej sportowy i zawierały np. elementy zachęcające  

do aktywności sportowej. Odnośnie materiałów promocyjnych MOSiR na banerach, 

ogłoszeniach itd. powinny cechować się zgodnością grafiki/liternictwa i kolorystyki  

– nawiązywać do symboliki hali Lega. 

 

Z-ca Burmistrza – Henryk Trznadel 

zgodził się i powiedział, że promocji nigdy nie jest za wiele i zawsze można coś udoskonalić. 

Niemniej jednak niewątpliwie hala „Lega” ma sukcesy promocyjne. Między innymi są 

wydane foldery w języku angielskim. Oleckie obiekty są bardzo dobrze wypromowane na 

Litwie. Do Olecka przyjeżdżają drużyny piłkarskie z tego kraju. 
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Pan Andrzej Kamiński 

powiedział, że do końca czerwca br. w obiekcie odbyło się 95 imprez: szkolnych, 

ponadlokalnych, ogólnopolskich i międzynarodowych. W związku z tym, że w budżecie 

brakuje środków, przyjęto strategię, że imprezy organizują stowarzyszenia. 

 

Członek komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

uważa, że bardzo dobrym rozwiązaniem jest to, że w hali odbywają się imprezy zgodne  

z kalendarzem jak np. Dzień Kobiet. Jest to dobry pomysł na pozyskanie klienta. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

prosiła, aby dyrektor ośrodka przekazał wyrazy uznania całemu zespołowi. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 3 – Sprawy wniesione. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że wszystkie sprawy są na bieżąco przesyłane radnym drogą mailową. 

 

Członek komisji – Wiesław Zalewski 

zwrócił uwagę na pismo Państwa R. i ich problem z dostępem do wody. 

 

Po krótkiej dyskusji Komisja przyjęła następujący wniosek: 

Komisja popiera wniosek Państwa R. dotyczący dofinansowania przez gminę inwestycji 

(pogłębienia ujęcia wody). Komisja wnosi o niezwłoczne podjęcie działań w tej sprawie, aby 

realizacja zadania nastąpiła jeszcze w 2016 roku. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 4 – Wolne wnioski. 

 

Komisja: 

 ustaliła, że posiedzenia będą odbywały się w środy o godzinie 13:30, 

 postanowiła wykreślić z planu pracy temat zaplanowany na miesiąc październik pt. 

„Gospodarka komunalna – zasoby komunalne i gospodarka nieruchomościami”. 

Temat był analizowany przez Komisję Rewizyjną. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zgłosiła wniosek o naprawienie lampy na wysokości przejścia dla pieszych przy kwiaciarni 

„Magnolia” – brakuje jednego klosza od strony chodnika. 

 

Członek komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

 wnioskuje o poprawienie nawierzchni drogi w Skowronkach, 

 wnioskuje o naprawienie drogi gminnej w Kukowie na odcinku od drogi krajowej 65 

do drogi powiatowej. 

 

Innych wniosków w tym punkcie nie zgłoszono. 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 Protokołowała      Przewodnicząca Komisji 

 

        Karolina Kuskowska                        Maria Wanda Dzienisiewicz 


